
 
Technische Vragen 
GR Beschermd Wonen regio Rotterdam 
Voorafgaand aan de B&A op 28 november 2022 hebben wij de volgende technische vragen voor het 
college: 

 
 

GR wijst Rotterdam als centrumgemeente aan, maar feitelijk verandert er niks sinds de 
invoering van WMO 2015 volgens de toelichting. Wat was de aanleiding om nu deze GR op te 
richten? Was eea nog niet goed geregeld sinds 2015? 
 
In de toelichting wordt niks gezegd over privacy wetgeving en hoe eea is geregeld. Kan de 
wethouder daar iets over vertellen? 
 
Om iets vast te leggen moet een collegebesluit genomen worden, eventueel gevolgd door een 
raadsbesluit. Geldt dit ook voor het tweejaarlijkse werkplan van centrumgemeente Rotterdam, 
zoals genoemd in de toelichting bij artikel 9? 
 
Bij de toelichting over artikel 17 (Uittreding) wordt gesteld dat gemeenten zich landelijk 
gecommitteerd hebben aan een vorm van regionale samenwerking. Houdt dit in feite een 
verplichting in? 
 
De meerjarenbegroting is gebaseerd op het huidige aantal cliënten. Is dit het totale aantal van 
alle gemeenten bij elkaar? Hoeveel zijn dit er? En hoeveel uit Albrandswaard zijn dit? 
 
Zijn de cijfers in de begroting duizendtallen? Kan de wethouder wat meer toelichting geven? 
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